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Opgemaakt door Linde Gasseling
Aanwezig Commissiegriffier Linde Gasseling

Voorzitter M. van Oosterwijk
De heren P. Jacobs (LRG), J. van Iersel (LRG), J. van Gulik (LRG) 
N. de Vries (CDA), T. Snels (Pro Actief Goirle), G. van der Put 
(PvdA),  G. van Ostaden (SP), S. van den Brekel (SP), W. 
Couwenberg (Lijst Couwenberg).
De dames M. Immink (Pro Actief Goirle), P. Sprünken (lijst 
Couwenberg) en I. van Rijswijk de Jong (VVD).
Wethouders S. Sperber en J. Van Groenendaal
Ambtelijke bijstand mw. A. van Dortmont en mw. I. van der 
Horst

Afwezig P. Schellekens (VVD), J. Hendrickx (CDA), I. Visser (LRG), A. Van 
Baal (PvdA)

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

Voorzitter Opent de vergadering. Meldt een aantal afmeldingen. Vraagt 
het raadsvoorstel integrale jeugdgezondheidszorg 0-19 jaar 
toe te voegen aan de agenda als agendapunt 5. De commissie 
stemt hiermee in.

Agendapunt 2 Beleidsplan 'Back to Basics: De Nieuwe Koers'

Voorzitter Zegt dat LRG vragen heeft gesteld over dit agendapunt en dat 
het antwoord op deze vragen onder de commissie en raad is 
verspreid.

De heer 
Couwenberg

Vindt het een goed stuk. Stelt dat financiële beslissingen later 
pas worden behandeld. Vindt dat minima moeten worden 
ontzien en er moet naar worden gekeken of subsidie naar 
draagkracht verder kan worden doorgevoerd. 

De heer De Vries De aanpak met uitvoerige inbreng uit het maatschappelijk 
middenveld, de discussie met de raad en commissie, de 
constante informatiestroom en de Kanteling is zeer vruchtbaar 
gebleken. Heeft echter ook nog een aantal vragen: er komt 
meer nadruk te liggen op eigen kracht van mensen en 
onderlinge sociale verbanden waarbij de overheid niet meer de 
automatische probleemoplosser is. De beleidsruimte is voor de 
gemeente niet steeds even groot voor de verschillende 
gebieden. Zit daarmee niet automatisch al een zekere 
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onevenwichtigheid ingebakken?
Is het mogelijk de Kanteling door te voeren naar gemeentelijk 
beleid in z’n volle breedte?
3 hoofddoelen geformuleerd in het beleidsplan. 1ste hoofddoel 
maakt een  verschil tussen actieve en passieve participatie. 
Waarom wordt dit onderscheid gemaakt? Dit is kunstmatig.  2e 

hoofddoel: De gemeente moet hieromtrent niet te hoge 
verwachtingen hebben. Het is niet aan de gemeente om dit te 
bevorderen. Sociale netwerken en sociale samenhang 
bevorderen is lastig. De mogelijkheid is er wel om taken met 
bijbehorend geld over te hevelen naar buurt- en 
wijkorganisaties.  
In hoofdstuk 5 en 6 wordt ingezet op ondersteunen van 
vrijwilligers zowel individueel als binnen een 
organisatieverband. Is dit niet dubbelop?
Met hoofdstuk 7 had hij moeite. Gaat om de Wmo-
voorzieningen. Is aantal Wmo-klanten  in de gemeente Goirle 
niet bekend? Kunnen deze cijfers niet vergeleken worden met 
cijfers van de provincie?
Bij individuele voorzieningen gaat het niet om kantelen van de 
vraag, maar om de vraag wat iemand wel kan en in welke 
mate heeft hij/zij daarbij hulp nodig?
In het raadsvoorstel onder punt 3 staat dat de aanbieders 
uitgenodigd worden om een aanvraag in te dienen: is het een 
open vraag of een gesloten vraag? Mag iedereen zich 
aanbieden?
Er wordt gesproken over bewegingsonderwijs en cultuur: het 
bieden van cultuur en sportvoorzieningen aan jongeren tot 18 
jaar. Hoe ziet u dit?

De heer Van den 
Brekel

In het raadsvoorstel wordt gesproken van een bedrag van 
25.000 euro voor inzet accommodatiebeleid. Een externe zou 
ingezet moeten worden wegens z'n objectiviteit. Maar 
gemeentebeleid is toch altijd subjectief door een gehanteerde 
visie? Als er besloten wordt om het niet extern te doen, 
hoeveel kost het onderzoek dan?
Bij hoofdstuk 2, p. 6, kopje ‘versterken van de kracht van de 
samenleving’ willen we zin 9 veranderen. ‘De gemeente kan en 
wil niet meer de oplosser zijn van alle problemen, maar zal 
uitgaan van de (organisatie)kracht van de samenleving, die in 
de gemeente Goirle aanwezig is.’ Bij deze zin wordt het gevoel 
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gewekt dat de gemeente niets meer doet, terwijl de gemeente 
noodzakelijk blijft. Gemeente kan niet alles oplossen, maar wel 
samen met de samenleving. Stelt voor om te zeggen dat de 
gemeente niet meer alleen de oplosser wil zijn van alle 
problemen. Wat vindt de commissie en de wethouder hiervan?
Tijdens de thema bijeenkomst is door enkele leden gezegd dat 
ze minima willen blijven helpen en willen laten meedoen in de 
samenleving. Wordt het solidariteitsfonds niet aangepast zodat 
ook volwassenen hier gebruik van kunnen maken?

De heer Van der 
Put

Complimenten voor het plan. We missen de keuzes die 
uiteindelijk gemaakt moeten zouden gaan worden. Aan de 
marktpartijen wordt overgelaten om een offerte in te dienen 
vóór 1 mei en wat ze precies gaan aanbieden. Op basis van 
welke criteria gaan er straks subsidies verdeeld worden?
Betreft de besluitvorming: 1 mei moeten alle offertes 
ingeleverd zijn en dan zijn 2 vakantieweken ingepland om 
besluitvorming te laten plaatsvinden. 
Hoe verhoudt het beleidsplan zich tot het scenariodenken? Is 
dat vanuit dezelfde visie geschreven en welke visie dan?
Waar liggen de financiële kaders? Wordt er uitgegaan van 1,4 
miljoen euro en staan die in verhouding met de genoemde 
bedragen?

Mevrouw 
Immink

Dankt voor het heldere stuk. Heeft twee vragen: 
bewegingsonderwijs en cultuureducatie aanbieden voor 
jongeren tot 18 jaar. Wat voor opleidingsmogelijkheden gaan 
er geboden worden?
Mist de doelstelling dat jongeren op laagdrempelige wijze 
kennis kunnen maken met verschillende sporten en 
verenigingen. Anders worden kwetsbare jongeren niet bereikt.
Over het raadsvoorstel: er staat 25.000 euro voor een 
onderzoeksopdracht beschreven. Kan door het schuiven met 
prioriteiten het niet deels door de organisatie zelf worden 
opgevangen? 

Wethouder 
Sperber

Neemt de complimenten graag mee terug de organisatie in. 
Als antwoord op dhr. de Vries: Op het vlak van mogelijkheden 
en onmogelijkheden en functioneren van de maatschappij. 
Beleidsruimte voor de gemeente is niet overal hetzelfde. Vindt 
de gedachte van de Kanteling doorvoeren naar de gehele 
gemeente een interessante gedachte. Het scenariodenken 
gaat al een beetje die richting op. 
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Het verschil tussen actieve en passieve participatie: definitie 
die wordt aangegeven door sociaal cultureel planbureau. Actief 
is een verdere stap op de participatieladder. 
Hoofdstuk 5 sociaal netwerk en hoofdstuk 6 algemene 
voorzieningen. Het is niet dubbelop. Als je spreekt over 
individueel vrijwilligerswerk dan gaat het over mensen die bv. 
op ouderenbezoek gaan. Bij vrijwilligerswerk binnen 
organisaties gaat het om inzet voor bijvoorbeeld een 
vereniging.  
Het is een schatting dat 6% van de inwoners gebruikt maakt 
van de Wmo, aangezien we het over het beleid hebben voor de 
komende vijf jaar. Zegt toe dat de daadwerkelijke cijfers 
van mensen die gebruik maken van de Wmo in de 
gemeente Goirle wordt nagekeken. Tevens worden de 
cijfers op provinciaal en nationaal niveau nagegaan om 
deze in relatie te brengen met de gemeentelijke cijfers. 
Hoofdstuk 7 individuele voorzieningen. Iemand komt binnen 
met een probleem en dan ga je op zoek naar een oplossing. 
Het is een kwestie hoe je het beeld voor je hebt. De Kanteling 
is inderdaad eigenlijk al aan de gang.
Op de vraag wie wordt uitgenodigd om een aanvraag in te 
dienen. De instellingen en de organisaties waarmee de 
gemeente een subsidierelatie heeft en tevens organisaties 
waarmee de gemeente geen subsidierelatie heeft, maar 
waarvan de gemeente wel een aanbod wil krijgen. Het staat 
iedereen vrij om een aanvraag te doen. We denken erover na 
hoe we dit in de publiciteit kunnen brengen.
Op de vraag van de heer Van den Brekel: 25.000 euro voor het 
onderzoek naar het accommodatiebeleid. De raad krijgt het 
objectieve advies te zien. Als de gemeente het doet, kunnen 
de gegevens makkelijker gekleurd worden. De mogelijkheid om 
andere prioriteiten te stellen is geen optie, omdat die ruimte er 
niet is. Het tarief is een marktconform tarief. Of de uren 
kloppen, zal blijken uit de offertes. Zegt toe in hoofdstuk 2, 
pagina 6, zin 9 te veranderen in: De gemeente kan en 
wil niet meer alleen de oplosser zijn van alle 
problemen, maar zal uitgaan van de (organisatie)kracht 
van de samenleving, die in de gemeente Goirle 
aanwezig is.’
Betreft minima en het solidariteitsfonds. Het voorstel om dit op 
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het niveau van volwassenen te doen, is een mogelijkheid, 
maar gaat uit van een kostenverhogend aspect. We pogen de 
minima te ontzien. 
De heer van der Put: vraagt naar de criteria en de financiële 
kaders. We gaan niet zeggen: we gaan hier zoveel en daar 
zoveel aan geven. Vraagt aan de raad om de prioriteiten 
duidelijk te maken. 
Er wordt een bestek geschreven en het bestek is gebaseerd 
wat nu in het beleidsplan staat. Betreft de takendiscussie: het 
financiële kader wordt daar grotendeels in bepaald. We vragen 
om een aanbod van de instellingen voordat het financiële 
kader duidelijk is. De financiële gegevens zijn gebaseerd op 
het huidige bestuursakkoord. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Voor onderwijs komt er een aparte bijeenkomst, aangezien dit 
een ingewikkelde subsidierelatie betreft.

De heer De Vries De Kanteling is bij de Wmo begonnen, maar ironisch genoeg 
kan de Kanteling bij individuele voorzieningen niet van 
toepassing zijn. Bij lichamelijke beperkingen is het een 
medische vraag en gaat het om primaire activiteiten. 

De heer Van 
Gulik

Bij ’t Loket gebeurt het in de praktijk al wat in het beleidsplan 
staat. De Kanteling is eigenlijk al aan de gang. 
Wordt er een selectie gemaakt wat betreft de uitnodigingen 
door de gemeente?

Mevrouw Van 
Dortmont

Wat betreft cultuur en sporteducatie: we gaan uit van een 
doorlopende leerlijn die we tot stand willen brengen: van 
kennismaken met zoveel mogelijk soorten cultuur en sporten 
en daarna volgt de verdieping. 

De heer Van der 
Put

Antwoord van wethouder is helder. Het is aan de partijen om te 
zeggen wat de prioriteiten zijn. 
In een andere gemeente wordt vaak gewerkt met 
combinatiefunctionarissen waar ook geld van het rijk voor 
beschikbaar is, maar voor deze functies is ook geld van de 
gemeente nodig. Dan vraagt u eigenlijk om intensivering in 
tijden van bezuinigingen.

De heer Van den 
Brekel

Overweegt een motie betreft het solidariteitsfonds en vraagt of 
andere partijen zich bij de SP willen aansluiten. Stuurt de tekst 
van de motie rond.

De heer Van 
Gulik

Constateert dat het woordje ‘alleen’ wordt toegevoegd. Betreft 
het voorstel voor aanpassing van het solidariteitsfonds: het 
voorstel moet eerst goed bekeken worden en wat we op onze 
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nek halen met de voorgestelde aanpassing van dhr. Van den 
Brekel.

De heer De Vries Sluit zich aan bij dhr. Van Gulik hieromtrent. 
De heer 
Couwenberg

Wilt niet op minimabeleid bezuinigingen. Betreft de motie: 
wethouder zegt dat het extra geld gaat kosten. Wat gaat het 
extra kosten? 

Wethouder 
Sperber 

Het is moeilijk om te bereken wat het extra gaan kosten.
Betreft de combinatiefunctionaris: in het eerste jaar is er een 
bijdrage van het Rijk. Dan zal er ergens iets gehaald moeten 
worden.

Mevrouw Van 
Dortmont

Combinatiefuncties zijn breed inzetbaar. Is niet perse een 
intensivering van gemeentelijke middelen.

Voorzitter De wethouder heeft toegezegd om de wijziging op p. 6 die dhr. 
Van den Brekel heeft voorgesteld op te nemen in het 
beleidsplan, het aantal Wmo-klanten in de gemeente wordt 
uitgezocht en de cijfers op provinciaal en nationaal niveau 
worden nagegaan en hoe deze cijfers in verhouding staan tot 
de Wmo-klanten in de gemeente Goirle. De SP zal mogelijk een 
motie indienen omtrent het solidariteitsfonds. Concludeert dat 
het raadsvoorstel als B-stuk naar de raad wordt doorgeleid.

Agendapunt 3 Visie en activiteitenplan Voor- en Vroegschoolse 
educatie (VVE)

Voorzitter Zegt dat LRG vragen heeft gesteld over dit agendapunt en dat 
het antwoord op deze vragen onder de commissie en raad is 
verspreid.

De heer Jacobs Blz. 2 staan bedragen genoemd van 50.000 euro van accres 
2011, ongeveer 38.000 euro voor subsidie OCW en stijgende 
kosten van 10.000 euro. Hoe zijn deze bedragen tot stand 
gekomen?

De heer De Vries Naar aanleiding van het visiedocument: vindt de eerste zin te 
stellig. Wil graag de zin aangepast zien in: ‘Kinderen kunnen 
zich beter ontplooien als hun start zo optimaal mogelijk is.’
Onder kopje 3 wordt ingegaan op zorgkinderen. Hoeveel 
zorgkinderen zijn er of worden er verwacht?
Er zijn vele verwijzingen naar het begrip peuterspeelzalen. In 
2007 is in de lijn van de wet OKE besloten te spreken van 
kindercentra.

Wethouder Van Op de vraag van de heer Jacobs: 10.000 euro zijn stijgende 
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Groenendaal kosten die we eventueel verwachten.
Op het voorstel van de heer De Vries om de eerste zin 
aan te passen in: ‘Kinderen kunnen zich beter 
ontplooien als hun start zo optimaal mogelijk is.’ Zegt 
toe dit voor te stellen aan het college en komt hier bij 
de verzending van de raadsstukken op terug. 
Om hoeveel kinderen gaat het die gebruik maken van het VVE-
aanbod? Om 39 kinderen. Bedoeling van de wet is om 
peuterspeelwerk een kwaliteitsimpuls te geven die nodig is 
voor opname in de kinderopvang. Hebben er voor gekozen om 
verschillende werksoorten te vernoemen, aangezien de 
harmonisatie nog bezig is. 

Mevrouw 
Immink

Vindt het voorstel prima. 

Voorzitter Concludeert dat het raadsvoorstel als A-stuk naar de raad zal 
worden doorgeleid. De wethouder gaat kijken of de zin wellicht 
aangepast wordt zoals door de heer De Vries is voorgesteld en 
heeft het antwoord hierop bij de verspreiding van de 
raadsstukken gereed. Wijst op typefout op pagina drie die 
aangepast zal worden. 

Agendapunt 4 Verantwoording bij subsidieverlening

De heer Van den 
Brekel

Onder het kopje: Wat is de aanleiding? Voor wie verwacht u 
een negatief oordeel te ontvangen en waarom? Wat is de rol 
van SCAG en stichting Jong?
Door de VNG wordt een bedrag tot 50.000 euro gehanteerd 
voor wanneer geen accountantsverklaring nodig is en de 
gemeente hanteert het bedrag tot 100.000 euro.
Gebeuren er geen rare dingen als er geen onderzoeken 
plaatsvinden naar de subsidies? Waarom laten we dat niet door 
de rekenkamer doen?

De heer Jacobs p. 2 welke bedragen zijn gekoppeld aan welke verschillende 
soorten grootte van subsidie?

De heer Van der 
Put

Er is geen verklaring voor een bedrag tot 100.000 euro. Hoe 
wordt de rechtmatigheid van de subsidie dan beoordeeld? Tot 
100.000 euro zijn bijna alle instellingen die subsidie ontvangen 
in de gemeente Goirle. 
In 2009 hadden SCAG en stichting Jong geen 
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accountantsverklaring. Was daarvoor ook al sprake van en wat 
is de reden?
Wordt voor 2009 nog om een rechtmatigheidsverklaring 
gevraagd en is dit dan ook een accountantsverklaring?

Wethouder 
Sperber

Het negatieve oordeel betreft een accountantsverklaring over 
de jaarrekening van de gemeente. Over 2009 en 2010 hebben 
we niet aangedrongen op een accountantsverklaring zoals in 
de subsidieverordening verwoord. Over het jaar 2009 heeft de 
accountant hier een opmerking over gemaakt. 
Als we de verordening gaan aanpassen, worden de 
differentiaties van de subsidies duidelijk. Het VNG model is een 
voorbeeld. Het voorstel is een reparatie voor 2009, 2010 en als 
het ware voor 2011. 
SCAG en stichting Jong hebben geen accountantsverklaring 
aangedragen vanwege de hoogte van de kosten van deze 
verklaring. We willen alleen weten of de subsidie is gebruikt 
waarvoor die is bedoeld. 
Het gaat trapsgewijs om de volgende bedragen: 0-10.000 
euro, van 10.000-100.000 euro en van 100.000 euro en hoger.

De heer De Vries CDA is akkoord met het voorstel en wil onderstrepen wat op p. 
2 staat: minder regels, meer service.

De heer Van der 
Put

Het is dus reparatiewetgeving en de gemeente heeft steken 
laten vallen door niet te vragen naar een 
accountantsverklaring. Kan dat accepteren, maar vindt het te 
verg gaan om de ontheffing ook voor 2011 te geven. 11.000 
euro voor een rechtmatigheidsonderzoek is erg hoog en zegt 
dat het onderzoek ook voor een derde van dat bedrag kan 
worden gedaan. Het gaat om gemeenschapsgelden en daar 
moet een goede verantwoording voor komen. 

De heer Snels Uit het werkbezoek aan stichting Jong blijkt dat na aftrek van 
de kosten voor het gebouw en de salarissen, maar 3000 euro 
overblijft. Is zonde als dat gaat naar zo’n onderzoek.

Voorzitter Op verzoek van dhr. Van der Put wordt het stuk doorgeleid als 
B-stuk naar de raad.

Agendapunt 5 Integrale jeugdgezondheidszorg 0-19 jaar

Voorzitter Licht toe dat het voorstel weer op de agenda staat, maar dat 
het om een collegebevoegdheid gaat. 

Wethouder Van Vorige keer is het raadsvoorstel niet behandeld vanwege 
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Groenendaal onzekerheid die ontstond door een brief van de 
thuiszorgorganisaties. Nu is er een gezamenlijke verklaring van 
de GGD en de thuiszorgorganisaties. Donderdag wordt 
gesproken in ROM hierover. Een aantal gemeenten hebben hun 
bedenkingen, zoals Hilvarenbeek en Gilze en Rijen. De 
opmerkingen uit het commissie neemt de wethouder mee naar 
het overleg. 

Mevrouw 
Immink

Ziet het belang in van integrale jeugdgezondheidszorg. Vindt 
de beschrijving van de mogelijkheid dat de 
thuiszorgorganisaties ‘moeilijk gaan doen’ uit het stuk moet 
worden gehaald. 

Mevrouw Van 
Rijswijk de Jong

Constateert dat in de aanleiding/probleem van het woord 
versnipperd wordt gesproken. Is het niet zo dat we simpelweg 
van twee organisaties spreken? 
Op blz. 5 betreft communicatie en afstemming. Onder A de 2e 

zin: geen enkel raadslid uit gemeente Goirle zou ondanks 
herhaalde verzoeken aanwezig zijn geweest. Dat is niet 
correct, aangezien we met drie man aanwezig waren. 

De heer Van 
Ostaden

Op p. 8 wordt gesproken over een onderhandelingstraject van 
de gemeente dat met Thebe gestart moet worden over de 
hoogte van de frictiekosten en de hoogte van (en wijze van) 
compensatie. Wat betekent dit?

De heer Van 
Gulik

Vindt het plotselinge gezamenlijke standpunt vreemd. Hoe zit 
het met de bedenkingen van de thuiszorgorganisaties?
Hoe staan de andere gemeenten er tegenover?
Op p. 9 wordt gesproken van het definitieve besluit vóór 1 
februari; graag opheldering hierover.

De heer De Vries CDA is het eens met de integratie als minimale 
randvoorwaarde budgetneutraliteit. Vindt de draai van de 
thuiszorgorganisaties tevens vreemd.

Wethouder Van 
Groenendaal

Zal opmerking over ‘moeilijke’ thuiszorgorganisaties 
donderdag inbrengen.
Betreft de versnippering: het gaat om twee partijen, namelijk 
Thebe en de GGD.
p. 5: wordt gewijzigd dat er geen raadsleden aanwezig waren. 
De gemeenten Hilvarenbeek en Gilze en Rijen zijn niet 
akkoord, maar wel Dongen en Waalwijk. 
In het rapport van Collegamento wordt uitgegaan van 1 jaar 
compensatie voor de frictiekosten van de 
thuiszorgorganisaties. 

9



GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 15 februari 2011

Het definitieve besluit kan inderdaad niet vóór 1 februari 
plaatsvinden. 

Voorzitter Gezien het overleg van de wethouder op donderdag in het 
ROM, wordt het stuk niet doorgeleid naar de raad. Het stuk is 
simpelweg ter kennisname.  Het is de opdracht aan de 
wethouder dat de gemaakte opmerkingen worden 
meegenomen in het Regionaal Overleg Midden-Brabant 
en dat de commissie op de hoogte wordt gehouden 
omtrent integrale jeugdgezondheidszorg 0-19 jaar. 

Agendapunt 6 Verslag commissie Welzijn 11 januari 2011

Voorzitter Er is een opmerking van de heer Swaans verwerkt omtrent de 
hoogte van de onderhoudskosten en de vermelding van twee 
keer zijn naam wordt uit het verslag verwijderd. Het verslag 
wordt vastgesteld. 

Wethouder van 
Groenendaal

Omtrent de toezegging Tennisvereniging Riel: betreft hun 
aanvraag voor een financiële bijdrage van de gemeente voor 
renovatie van tennisbanen. Het college heeft besloten de 
aanvraag niet te honoreren aangezien de notaris heeft 
geconcludeerd dat de gemeente hiertoe niet verplicht is en nu 
zal worden gekeken wat kan worden gedaan via een 
gemeentegarantie. 
Er zal een vervolggesprek met de tennisvereniging Riel 
plaatsvinden. 

Agendapunt 7 Inlichtingen van het college van burgemeester en 
wethouders

Wethouder Van 
Groenendaal

De SPGR heeft getracht een overnamepartner te vinden voor 
Olleke Bolleke, maar dit is helaas niet gelukt. De SPGR heeft 
het trieste besluit moeten nemen om Olleke Bolleke te sluiten. 
De werknemers van Olleke Bolleke zijn op de hoogte gesteld 
en de ouders ontvangen nog een brief.

De heer Van 
Iersel

Wat heeft de gemeente allemaal gedaan en hoe zit het met 
Kober en Humanitas en hoe handelt de gemeente de situatie 
af?

De heer De Vries Sluit zich aan bij dhr. Van Iersel
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Mevrouw 
Immink

Wil graag de reden weten waarom niet tot overname door 
Kober en Humanitas is gekomen.

De heer Van der 
Put

Wat zijn de gevolgen voor peuterspeelzaalwerk in de 
betreffende wijk?

Wethouder Van 
Groenendaal

Vinden het een zeer vervelende situatie, maar niet te 
vermijden. Licht de geschiedenis toe. 
Consequenties voor peuterspeelzaalwerk in de wijk De Hellen: 
vermoedt dat De Avonturiers daar peuterspeelzaalwerk gaat 
doen. Kan niets melden over Humanitas en Kober.

De heer Van der 
Put

De gemeente wil op dit gebied een regiefunctie hebben en 
gaat de gemeente zich dan ook inzetten om peuterspeelzaal te 
realiseren in De Hellen?
Zijn mogelijkheden van doorstart bekeken?

Mevrouw 
Immink

Het is niet gelukt om Olleke Bolleke over te laten nemen, maar 
waarom dan niet?

De heer Van 
Iersel

Hoe gaat het nu verder? Er wordt subsidie verleend aan een 
peuterspeelzaal en wordt de subsidie nu dan overgeheveld 
naar De Avonturiers?

Wethouder Van 
Groenendaal

De gemeente heeft inderdaad een regiefunctie. De Avonturiers 
hebben een intentieverklaring getekend en de gemeente zal 
De Avonturiers hieraan houden. Doorstart is niet mogelijk 
omdat vast wordt gezeten aan De Avonturiers. Overname is 
niet mogelijk vanwege de financiële situatie.
Per 1 maart gaan de deuren dicht en de werknemers zullen in 
de ww terecht komen.
De raad beslist of De Avonturiers voldoet om aanspraak te 
mogen maken op subsidie. 

De heer Snels Aan De Avonturiers moet geëist worden om 
peuterspeelzaalwerk door te zetten.

Wethouder 
Sperber

Voorlopige cijfers voor jaarrekening van 2010 van SCAG zijn 
hoopvol.

Agendapunt 8 Vragen aan het college van burgemeester en 
wethouders

Voorzitter Wenst niemand gebruik van te maken.

Agendapunt 9 Rondvraag

Voorzitter Wenst niemand gebruik van te maken.
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De voorzitter sluit de vergadering af om 21.25 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar 
vergadering van 30 maart 2011.

M. van Oosterwijk L. Gasseling
de voorzitter  de 
commissiegriffier
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

29-jun-10 De commissie wordt over het verloop van de kwestie omtrent 
de renovatie van de tennisvereniging Riel op de hoogte 
gehouden

Wethouder Van 
Groenendaal

Nog onbekend; 
afhankelijk van 
uitkomst overleg met 
notaris

 Tennisvereniging Riel en de 
gemeente Goirle zijn samen naar 
de notaris geweest om 
inlichtingen in te winnen over de 
erfpachtsakte. De notaris heeft 
inmiddels uitspraak gedaan en 
de gemeente is niet verplicht bij 
te dragen aan de renovatie. Een 
nieuw gesprek staat gepland 
met de tennisvereniging. Er 
wordt gekeken naar de 
mogelijkheid van een 
gemeentegarantie. 

29-jun-10 Volgende beleidsnota van de GGD wordt in de commissie 
behandeld

Voorzitter Voorjaar 2011  Wordt aan commissie 
aangeboden in maart/april

11-jan-2011 De commissie wordt op de hoogte gebracht van de resultaten 
van de bespreking met de SPGR op 24 januari 2011 over de 
situatie van peuterspeelzaal Olleke Bolleke en eventueel 
verdere relevante informatie.

De commissie en de raad 
hebben op 27-01-2011 
raadsinformatie ontvangen.

De SPGR heeft besloten Olleke 
Bolleke te sluiten, aangezien 
overname door een 
kinderopvangorganisatie niet is 
geslaagd.
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

11 januari 
2011

Er wordt contact gezocht met andere gemeenten omtrent de 
problematiek van hoogbegaafdheid op te nemen in de verordening 
leerlingenvervoer. 

Wethouder  Van 
Groenendaal

Correspondentie met de VNG 
geeft geen eenduidig antwoord. 
Ook is er contact geweest met 
andere gemeenten. In de 
commissie komt de wethouder 
hier op terug. Er is aanvullend 
materiaal met jurisprudentie. 
Voor de commissievergadering 
van 29 maart krijgt de 
commissie een notitie 
toegestuurd die in de commissie 
aan de orde zal komen. 

15-feb-2011 Er wordt onderzocht hoeveel mensen in de gemeente gebruik maken 
van de Wmo. Tevens worden de cijfers op provinciaal en nationaal 
niveau onderzocht om deze in relatie te brengen met de gemeentelijke 
cijfers.  

Wethouder 
Sperber

Bij verslag 04-03-2011 Is verspreid onder de raads- en 
commissieleden.

15-feb-2011 De zin van het beleidsplan Back to Basics hoofdstuk 2, pagina 6, zin 9 
wordt veranderd in: 'De gemeente kan en wil niet meer alleen de 
oplosser zijn van alle problemen, maar zal uitgaan van de 
(organisatie)kracht  van de samenleving, die in de gemeente Goirle 
aanwezig is.’

Wethouder 
Sperber

04-03-2011 Via aanpassing beleidsplan.

15-feb-2011 De wethouder stelt het college voor om de eerste zin van de visie VVE 
Goirle 2011-2014 te veranderen in:  ‘Kinderen kunnen zich beter 
ontplooien als hun start zo optimaal mogelijk is.’ 

Wethouder Van 
Groenendaal

Bij verzenden 
raadsstukken 

04-03-2011 Is aangepast in de visie.
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Datum 
raad - 
commissi
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m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

15-feb-2011 De typefout in het raadsvoorstel visie VVE 2011-2014 en 
activiteitenplan VVE 2011 op p. 3 wordt verbeterd. 

Wethouder Van 
Groenendaal

04-03-2011 Via aanpassing raadsvoorstel.

15-feb-2011 De opmerkingen gemaakt in de commissie Welzijn van 15 februari 
2011 omtrent integrale jeugdgezondheidszorg 0-19 jaar worden 
meegenomen door het wethouder in het eerstvolgende Regionaal 
Overleg Midden-Brabant en de commissie wordt op de hoogte 
gehouden omtrent verdere ontwikkelingen.

Wethouder Van 
Groenendaal

Mondelinge terugkoppeling door 
de wethouder in eerstvolgende 
commissievergadering.
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Afdeling Maatschappelijke dienstverlening cluster 
Sociale Zaken 

Interne memo

Aan 
Commissie welzijn

Van 
Niek Hendriks

Onderwerp 
Aantal Wmo-gerechtigden

Datum
28-02-2011

Afschrift aan
Wethouder Sperber

1. In de commissie Welzijn is gevraagd hoeveel mensen in de gemeente gebruik 
maken van de Wet maatschappelijke ondersteuning. 
2. Tevens is gevraagd of nagegaan kan worden of soortgelijke cijfers op provinciaal 
en nationaal niveau beschikbaar zijn. 

Ad 1
In het geautomatiseerde systeem van sociale zaken is nagegaan hoeveel klanten 
één of meer periodieke (individuele) voorzieningen (bijv. vervoer, rolstoel, 
gehandicaptenparkeerkaart, scootmobiel)  hebben op grond van de Wmo. Dat zijn er 
1326 en dat is 5,8% van het totaal aantal inwoners.
Dit zijn dus niet de mensen die "slechts"een incidentele voorziening (bijv. een 
woonvoorziening) hebben gehad. Indien er naast de incidentele voorziening geen 
andere periodieke voorzieningen zijn zou aangenomen kunnen worden dat de 
beperkingen die ondervonden werden opgelost zijn met de incidentele voorziening. 

Ad 2
Het onderzoek hebben we specifiek binnen ons eigen systeem gedaan. Er is geen 
wettelijke plicht om dit soort informatie te publiceren. Er zijn voor zover bekend geen 
soortgelijke cijfers van andere overheden bekend. 
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